



TAEKWONDO CANADA

New and free virtual OnDemand training for sport coaches

Please see below for information regarding a free coach development opportunity from [HIGH FIVE](#).

Are you interested in levelling up your coaching? [HIGH FIVE](#) is introducing a new *and free* virtual OnDemand training for sport coaches! Learn more about how to keep the game fun for your players while having a quality sport experience with HIGH FIVE Sport training. This training enables you to earn professional development points towards your National Coaching Certification Program through the Coaching Association of Canada.

This training opportunity has been made possible through a partnership with the Canadian Parks and Recreation Association. It supports the Government of Canada's (Sport Canada) funding commitment to achieve gender equity in sport at every level by 2035.

Pre-register [here](#) to get exclusive access to the new HIGH FIVE Sport. It's the best way to play!

For more information, please contact info@highfive.org

Une nouvelle formation virtuelle, sur demande, et gratuite pour les entraîneurs de sport

Ci-dessous, des renseignements sur une possibilité de perfectionnement professionnel pour les entraîneurs proposée par [HIGH FIVE](#).

Vous souhaitez explorer de nouveaux horizons dans vos activités d'entraîneur? [HIGH FIVE](#) propose une nouvelle formation virtuelle, sur demande, *et gratuite* pour les entraîneurs de sport! La formation HIGH FIVE vous apprendra comment garder la joie au cœur du jeu, et fournir à vos joueurs une expérience sportive de qualité. Cette formation vous permet d'ailleurs de cumuler des points de perfectionnement professionnel dans le cadre du Programme national de certification des entraîneurs de l'Association canadienne des entraîneurs.

Cette formation a été rendue possible grâce à un partenariat avec l'Association canadienne des parcs et loisirs. Ce programme fait partie de l'engagement financier du gouvernement du Canada (Sport Canada) en vue de réaliser l'équité des sexes dans les sports à tous les niveaux d'ici 2035.

Préinscrivez-vous [ici](#) afin d'obtenir un accès exclusif au nouveau programme HIGH FIVE Sport. C'est la meilleure façon de jouer!

Pour de plus amples renseignements, veuillez nous contacter au info@highfive.org

[ABOUT US](#)

[NEWS](#)

[COVID-19](#)

[COACHING](#)

[STRATEGIC PLAN](#)



Canada



Taekwondo Canada, House of Sport, 2451 Riverside Drive, Ottawa, Ontario K1H 7X7 Canada

If you have any questions, comments or concerns please feel free to contact us at info@taekwondo-canada.com or [\(613\) 695-5425](tel:6136955425).

Si vous avez des questions, des commentaires ou des préoccupations, n'hésitez pas à communiquer avec nous à info@taekwondo-canada.com ou au [\(613\) 695-5425](tel:6136955425).